
11  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
I el Sr. Alcalde informe al ple dels següents assumptes:

1/ Hi ha un veí o veïns que a l’altura dels quatre cantons, més 
concretament en l’edifici de l’antic bar de Catarrillo, col·loca dia si, 
dia no un cartell que fica “AQUÍ FALTA UN CONTENEDOR”, inclús és 
permet la llibertat de retirar un cartell explicatiu penjat per l’ajuntament. 
També en dues ocasions hi ha dipositat la borsa de fem allí. Vull explicar 
que s’ha retirat d’allí el contenidor, per facilitar el pas als vianants per 
la vorera, ja que hi ha hagut varies queixes de gent major al respecte. 
Per la bona convivència de la gent i la salubritat, demanaria a eixe veí o 
veïns que posen fi a la seua actitud. 

2/ També vull recordar que el lloc per dipositar les botelles de vidre 
i altres objectes també de vidre, és el contenidor verd clar que està 
junt als altres contenidors de reciclatge, no a les papereres de l’antiga 
carretera.

3/ Avui mateix, ha entrat un escrit de la Confederació Hidrogràfica 
del Xúquer, un escrit donant el pou que abasteix al casc urbà de les 
Coves com a legal i donant l’aprofitament de l’aigua al poble de les 
Coves. Estem a mig camí d’aconseguir-ho que no s’aconseguit en 
quasi 30 anys, que és legalitzar els pous de l’aigua. Sols ens queda 
el que abasteix als masos i Tírig, per a la qual cosa s’ha de constituir 
la Mancomunitat entre Tírig i les Coves, per a la qual cosa es va donar 
el segon pas el passat dimecres 17 de novembre, fent una assemblea 
entre els dos municipis en este saló d’actes, per a refer els estatuts 
aprovats en anterioritat, per no ser estos correctes.

4/ S’ha tornat a tindre queixes de la recollida de Residus Sòlids als 
masos, per lo que s’ha demanat a l’empresa explicacions. Esperem 
que no es torne a repetir ho s’hauran de prendre altres mesures.

5/ Que la situació actual de crisis ens afecta tots, ja no és noticia; i que 
l’ajuntament es veu afectat per ella tampoc, però encara s’agreuja més 
quan les administracions superiors no aporten els recursos necessaris. 
A hores d’ara falta per ingressar a les arques de l’ajuntament per part 
d’algunes Conselleries de l’any 2009, al voltant de 25.000€, diners que 
l’ajuntament ja a pagat el 100%, i de l’any 2010, uns 180.000€ dels 
quals l’ajuntament a avançat quasi un 30%. Com podeu entendre açò 
és una llosa per a les arques municipals.

6/  En contestació al que va plantejar  Juan Zaragozà en l’últim ple de 
30 de setembre de 2010, on es queixava que li hi havia dit mentirós, 
a ell i als seus companys, en relació a un informe que vaig fer sobre 
empadronaments al c/ Roqueta, n. 24. …. vull dir que em ratifique en 
tot el que vaig dir en el meu informe inicial  sobre este tema. Però al 

respecte afegeix el següent:

En primer lloc, Juan,  jo  no et vull qualificar de mentirós:   una 
persona que per desconeixement fa unes afirmacions no vol dir que 
siga un mentirós. Ni tampoc que siga un ignorant o un burro com tu 
t’autoqualifiques, un “simple mecànic burro”, de cap manera pense 
això de tu.  Dit això a vore si puc explicar bé el que tu planteges:

El Padró d’habitants és un  document i el Cens Electoral és un altre 
document. Els censos es tanquen mesos abans de la jornada electoral 
i per tant no sempre son coincidents. En  concret el Cens electoral que 
va servir per a les  Eleccions Europees el 7 juny de 2009, es va tancar 
a data  1 de març de 2009. Si tenim en conte que el Padró d’Habitants 
és un document susceptible de canviar cada dia, cada hora, en tots 
els moments, no és d’estranyar  que en tres mesos i pico es poden 
fer moltes variacions en el Padró d’Habitants. Com efectivament va 
ocórrer en el cas que ens ocupa de la casa del carrer Roqueta. Hi ha 
persones que causen baixa en eixe interval de temps i, tot i tindre el seu 
dret al vot en les Coves de Vinromà, ja no estaven empadronades aquí 
el dia de la jornada electoral.  Això nomes fent una consulta a la fulla 
padronal d’esta casa  i sense entrar a tindre en conte els processos 
informàtics, d’intercanvi de dades entre els municipis, que són prou 
complexos i que de vegades porten un desfase de varis mesos.  

Com vaig dir jo no estava en les eleccions al parlament europeu. Però 
tu que sí que estaves, hauries de mirar-te millor la documentació  que 
hi ha  a les taules electorals. Vas dir que ho vas mirar molt bé… però 
no del tot, sembla. Mira……: Com  a interventor del Partit Popular, 
quan vas estar en les taules, tenies a la teva disposició (a més dels 
cens que et va facilitar el partit), el cens que hi ha a la taula electoral, 
per duplicat, una còpia  per a ús dels membres de taula, inclosos els 
interventors, i l’altra còpia per a consultes. La caràtula d’este cens, 
que estava a la taula electoral en les eleccions en les que tu sí que 
estaves d’interventor  és esta,  i ahí fica ben clar: “Electores residentes 
en España incluidos en el censo electoral cerrado a 1 de marzo de 
2009. Elecciones al parlament Europeo 2009”.  Es a dir tu sí que tenies 
al teu abast documentació que et demostrava que hi ha un desfase 
de més de tres mesos entre el P.H., (persones empadronades) i els 
Censos, (persones que voten, o poden votar). I com he dit abans no 
cal calfar-se molt el cap per a deduir que en eixe temps poden haver-
hi variacions. Per tant Juan, no eres mentirós, ni burro, però si un poc 
imprudent a l’hora de manejar la informació. 

Bé, he de reconèixer que no és  fàcil entendre tot el procés administratiu 
que conforme la gestió del padró d’habitants i la formació del cens 
electoral, jo mateix evidentment ho he hagut de preguntar a la gent 
responsable i que en sap. Però ja ho he dit altres vegades i ho repeteix, 
a l’ajuntament està el Secretari, o els funcionaris que et poden donar la 
informació i l’explicació que cal per a entendre-ho.

En paraules teues  a l’últim ple, Juan, on vas dir: “Jo Juan Zaragoza et 
dic que si al c/ Roqueta, n. 24 m’he enganyat i no hi han 13 persones 
empadronades el dia  7 de juny de 2009, que n’hi han  12,  u 11….,  jo 
regidor del partit popular i el partit popular mos disculparem davant del 
ple y de tota la gent, però sí no és així tu has  de demanar disculpes”.   
No, no  vaig a demanar disculpes de rés. Ho haguera fet si m’haguera 
equivocat, però no m’he equivocat el que s’equivoca eres tu. Estic 
segur que sense  ànim de mentir, més bé per desconeixement. Mai vaig 
dir en aquell informe “mentirosos” , vaig dir que el PP en la denuncia 
presentada a  l’INE  deia coses que no eren veritat, que eren mentida. 
Qui falta a la veritat per que desconeix una cosa, no és mentirós, però 
si se’l pot titlar d’imprudent, per dir coses que no coneix be.


